
Loosbroek, 8-9-2020

Van: Omwonenden Sportpark Loosbroek
Aan: Commissie Maatschappelijke Zaken

Geachte commissieleden,

Allereerst willen we aangeven dat we hier zitten namens de omwonenden en dat zijn inmiddels 11 
gezinnen. En hoewel er onderling verschillen in mening zijn over de levensvatbaarheid van een vierde 
grote sportclub in Loosbroek, hebben we als omwonenden altijd aangegeven niet tegen tennisbanen 
te zijn. Als Sil zich aan de uitgangspunten van de gemeenteraad had gehouden, werd er vanavond en 
zelfs al veel eerder getennist. Daarnaast voelen we ons gesteund door veel inwoners die, als je het 
verhaal vertelt, volledig aan onze kant staan. Dank daarvoor.

Dan willen we terugkomen op de brief van SiL van 31 augustus 2020 die wij afgelopen vrijdag hebben 
ontvangen. Prima dat SiL correspondentie uit e-mail en Whatsapp verkeer openbaar maakt. Maar 
wees dan ook zo eerlijk om aan te geven dat je niet compleet bent en dat er, al vanaf de presentatie 
aan de omwonenden in 2017, geen verslaglegging gedaan is door Sil van alle bijeenkomsten tussen 
SiL en de omwonenden. Dit ondanks toezeggingen aan en herhaaldelijke vraag van de omwonenden. 
Nu worden woorden eenzijdig uitgelegd en wordt er aan ‘window dressing’gedaan. Maar goed, dat is 
de keuze van SiL. 

In betreffende brief wordt gesteld dat wij niet meer in overleg met SiL wilden. Niets is minder waar. 
Vanzelfsprekend kunnen wij achteraf niet in onderhandeling met SiL gaan over een ingediend plan, 
dat nooit met ons is besproken en zonder ons medeweten is ingediend. Wij moesten van de 
gemeente vernemen dat er een nieuw en bij ons onbekend plan was ingediend. Daarna hebben we 
het plan zelf bij SiL op moeten vragen. Als je zonder overleg een plan indient, draai het dan niet om 
door ons te verwijten dat wij niet in overleg willen. Wij hebben opengestaan voor en meegedacht 
over een alternatief plan achter de tribune voor WHV en wij hebben SiL gevraagd toch nog mee te 
denken over scenario A. SiL gooit steeds alle deuren dicht.

Met scenario A zou volgens SiL geen geïntegreerd sportpark kunnen worden gerealiseerd. Dat terwijl 
de tennisbanen dan nota bene naast het hoofdveld en op enkele meters van het korfbalveld komen 
te liggen. Volstrekt ongeloofwaardig. Maar het korfbalveld zal en moet, met alle onnodige kosten, 
worden verplaatst.  

Er liggen twee vragen voor aan de gemeenteraad. Komen er tennisbanen in Loosbroek en zo ja, op 
welke plek. SiL stelt dat het 60% van de inwoners van Loosbroek vertegenwoordigt: de leden van de 
clubs. Hoe kun je dat stellen, terwijl je aan de leden aangeeft dat zij pas inspraak hebben over de 
samenwerking nadat de raad een besluit genomen heeft? Wat als de leden een verregaande vorm 
van samenwerking of financiële garantstelling afkeuren? De omwonenden en daaronder zeker 
degenen die lid zijn van de sportclubs, maken zich ook daar zorgen over.

Dan onze bezwaren. Onze brieven van 5 april aan het college van B&W en die van 24 april 2020 aan 
de gemeenteraad spreken voor zich. Die heeft u voor u. Maar graag verwoorden we ons nog zo.

 Wat zou je er van vinden als er tennisbanen gerealiseerd worden OP je erfgrens of op slechts 
enkele meters daarvan? Denk eens aan je eigen woongenot, wat het doet met de waarde 
van je huis en met je privacy en gezondheid. Niet voor niets is eerder, onder andere in deze 
commissie, gesteld dat dat ´not done´ is. En zeker niet als er alternatieven zijn.



 Wat zou je er van vinden als je dorpsgenoot, buurman, familie, medevrijwilliger of vriend zich 
hiervoor keihard blijft inzetten. Dat terwijl de alternatieven de overkoepelende doelen niet in 
de weg staan.

 Wat zou je er als inwoner van Bernheze van vinden als je belastingcenten gestopt worden in 
kapitaalvernietiging door het afbreken en opnieuw bouwen van een uitstekend en mooi 
gelegen korfbalveld dat alleen een nieuwe toplaag nodig heeft? Het afbreken en opbouwen 
is zelfs veel duurder dan de aanleg van 3 tennisbanen. Ook voor andere sportclubs een mooi 
voorbeeld?

 Wat zou je er van vinden als de gemeenteraad meerdere malen aangeeft dat het scenario A 
moet worden, maar dat je dat als SiL stelselmatig kunt negeren. Dat er een amendement 
komt dat partijen niet eenduidig uit kunnen of willen leggen. Zowel wat betreft het budget 
als wat er verstaan wordt onder een zorgvuldige dialoog. Terwijl er aantoonbaar niet wordt 
voldaan aan het amendement, er toch een raadsvoorstel wordt ingediend. En dat zowel het 
college als de raad vinden dat het proces al drie jaar niet loopt zoals het hoort. Dat is toch 
niet uit te leggen? 

 Wat vind je er van dat de GGD, zelfs in deze tijd, het noodzakelijk acht om de gemeente te 
adviseren over de gevolgen van Plan Z. Dat het niet alleen kan leiden tot afnemend 
woongenot, maar ook impact kan hebben op gezondheid, en werk- en leerprestaties van 
kinderen. Zoals in het raadsvoorstel staat, wordt er maar nipt voldaan aan de wettelijke 
geluidsnorm. En dan mag er in de bouw niets tegenzitten. Was het nu geen sportpark, dan 
werden de normen zelf ruimschoots overschreden. Ook werd dan niet voldaan aan de 
richtlijn van de VNG: 50 meter afstand (nu zelfs 0 meter).  

Wat dit allemaal met ons doet? Het is al drie jaar stressvol. En de impact op de onderlinge relaties in 
Loosbroek is groot. U kunt zich voorstellen hoe ongemakkelijk het is, gewoon op straat of in de 
winkel. Dat relaties sneuvelen en ook kinderen het steeds lastiger vinden hoe hiermee om te gaan. 
Wij zullen het asociale plan Z nooit accepteren. Voor onszelf niet en ook niet voor onze kinderen en 
hun toekomst. 

Maar laten we positief afsluiten. Indien de gemeenteraad positief adviseert over de 
levensvatbaarheid van een tennisclub in Loosbroek, dan is er nog altijd de mogelijkheid een geschikte 
en sociale locatie te kiezen. Een sobere uitvoering, zonder kapitaalvernietiging. Waar gewoon 
getennist kan worden, want daar is het om te doen. Op een geïntegreerd sportpark en zonder nog 
meer sociale schade. De tennissers blij, de omwonenden blij en ook SiL zal uiteindelijk blij zijn dat 
hun asociale variant het niet geworden is. Dan zal sport weer verbroederen in plaats van tweespalt 
zaaien en een verdeeld dorp oogsten.

Dank, namens onderstaande 11 gezinnen.
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